
A
B
C
D
E 

Socialtjänsten 
ö s t e r m a l m s  s t a d s d e l s f ö r v a l t n i n g  
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B o x  2 4  1 5 6 ,  1 0 4  5 1  s t o c k h o l m . B e s ö k s a d r e s s :  k a r l a v ä g e n  1 0 4 ,  6  t r  
T f n :  5 0 8  1 0  3 1 7 ,  F a x :  5 0 8  1 0  1 0 0 .  M o b i l  0 7 0 - 4 5  1 0  3 1 7  
e - p o s t :  a n n a . l e n a . c h r i s t e n s s o n @ o s t e r m a l m . s t o c k h o l m . s e  

 
 
 

M i n n e s a n t e c k n i n g a r  –  m ö t e  
m e d  r e f e r e n s g r u p p e n  f ö r  
p e r s o n l i g a  o m b u d  0 6 - 0 3 - 0 6  
 
 
Närvarande:   
Douglas Sagrell, RSMH 
Jan Rönnberg, enhetschef Vuxenenheten 
Anita Johnson, personligt ombud 
Anna-Lena Christensson, programchef  Socialtjänsten och protokollerare 
Carina Jansson, Mellanvårdsenheten 
Jan Whilborg, IFS 

 
Ej närvarnade/anmält förhinder: 
Eva-Liisa Häggström, Östermalmsmottagningen 
Ann-Marie Bergqvist, Östermalmsmottagningen 
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Ulla Elving-Ekström, IFS 
Agneta Nyström, Rehabenheten 
Håkan Wiegandt, enhetschef Socialpsykiatriska enheten börjar sin 
anställning den 20 mars 
 
 
Vad har hänt sen sista, aktuella läget och tankar omkring framtiden 
Anita delar ut material ang. statistik över det gångna året from februari  
2005 tom december 2006. Fortfarande färre som fått info om PO-
verksamheten från landstingets verksamheter än via stadsdelens. 
 
Det som många vill ha hjälp med är ekonomin och problem kring den. 
RSMH uppger att de skulle kunna fungera i större utsträckning som 
kamratstödjare vad gäller ”vardagsekonomi”.  
Frågan ska ställas till ansvarig chef för stadsdelens budget- och 
skuldrådgivare om denne kunde ”utbilda” kamratstödjare inom RSMH alt. 
ha någon grupp för intresserade gäster på Lotsen. 
 
Rehab ska flytta till lokaler på Serafen, i dagsläget oklart exakt när flytten 
sker. De verksamheter som idag finns på Norrtull, psykosenheten och 
mobila teamet ska också flytta till Serafen. 
 
Anita har inte behövt tacka nej till någon ur målgruppen som begärt hjälp. 
Däremot är inte PO-verksamheten tänkt för de med neuropsykiatriska 
funktionshinder ska omfattas. 
Anita upplever att de som haft kontakt med henne upplever att de fått 
hjälp, att de nu lever bättre än tidigare och PO har gett ångestlindring. 
De erfarenheter som hittills finns visar att det främst varit inom psykiatrin 
som besparingar gjorts då slutenvårdsinsatserna kunnat minskas genom 
PO-verksamheten. 
För Mellanvårdsenhetens räkning som ansvarar för personer med 
bordeline - personlighetsstörning försöker de hantera sina ärenden själva 
och om någon vill ha kontakt med PO sker det först genom en dialog med 
ansvarig behandlare och Anita. 
Anita för också upp diskussionen om hur strikt hon ska vara när det gäller 
att det ska vara ett uppdrag från klienten. Som det är nu händer det att 
anhöriga ringer, liksom gode män och förvaltare. Det är klart att uppdraget 
som PO främst avser att uppdraget ges från klienten men det handlar ju 
även om uppdragets art. Genom att hjälp, stödja den som ringer kan 
klienten ändå få adekvat hjälp. 
Men uppsökaren kommer denna typ av uppdrag som sker genom annan än 
klienten att bli lättare då uppsökarens uppdrag inte är så styrt att ske 
genom uppdrag från klienten. 
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IFS och RSMH vill än en gång påtala att de gärna ser två personliga 
ombud förutom den uppsökare som ev. kommer att tillsättas. 
Beslut ang. ansökan om 0,5 mnkr ut centrala medelsreserven för en 
uppsökare under ett år kommer den 8 mars. 
 
Referensgruppens funktion 
Finns klart angiven i minnesanteckningar från 050517. En funktion till 
som Anita vill nyttja referensgruppen till att är kunna ha den som 
”bollplank” när det gäller t.ex gränsdragningar vad gäller ärenden som PO 
ska ta sig an resp. hur långt PO ska medverka i vissa ärenden. Denna 
diskussion pågår även inom gruppen PO i staden och landet där det finns 
olika riktningar från att ganska så ”fyrkantigt” ha bestämt vilka ärenden 
som PO ska ha till att ”gå med klienten” i allt som den vill ha hjälp med 
oavsett om hjälpen i slutänden gynnar den enskilde eller inte. 
 
Övriga frågor 
Det blir svårt med samverkan när inte alla delar av landstingets 
psykiatriska verksamhet i stadsdelen finns representerad vilket påpekas 
från alla närvarande. Idag saknas representanter från Rehabenheten och 
Östermalmsmottagningen. 
Nästa möte 
Datum: Tisdag 25 april Tid: 14.00-16.00 
Plats: Karlavägen 104, 6tr, konferenslokal Sture 
 


